
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ' αριθ. 31/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ.απόφ. 405/2011                          

            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή της συζήτησης και λήψη 
απόφασης επί του θέματος «Έγκριση ή μη 
μείωσης ποσού χρέωσης ανταποδοτικών 
τελών άρδευσης». 

 
Σήμερα στις 7 Οκτωβρίου του έτους 2011, ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή 

και ώρα 12:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή στο γραφείο 
της κ. Προέδρου, ύστερα από την με ημερομηνία   3-10-2011 γραπτή πρόσκληση της 
Προέδρου που δόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75  του Ν. 3852/2010 
«Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –
Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 8 μέλη. 
 
 Παρόντες Απόντες 
1. Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου  

 Πρόεδρος 
1. Νικόλαος Τσιαμήτρος 

2. Νικόλαος Μωυσιάδης 
3. Απόστολος Νεστορόπουλος 
4. Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης  
5. Δημήτριος Δάσκαλος  
6. Κυριάκος Παναγιωτίδης  
7. Χρήστος Τσιούντας Σημ.: Ο κ. Χρ. Τσιούντας προσήλθε 

κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 394 
απόφασης. 

8. Παύλος Παυλίδης Σημ.: Ο κ. Π. Παυλίδης προσήλθε 
κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 394 
απόφασης. 

 
Στη συνέχεια η πρόεδρος εισηγούμενη το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπ’ όψιν της επιτροπής το από 30-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
Προϊσταμένης της Δ.Ε. Απ. Παύλου Βασιλικής Κυριακοπούλου, που έχει ως εξής: 
 Όπως προκύπτει από τα στοιχεία που τηρούνται στο πρωτόκολλο του Πρώην 
Δήμου Αποστόλου Παύλου, η Κουτσαντά Δέσποινα του Σάββα με ΑΦΜ 064887965, 
κάτοικος Κουλούρας, υπέβαλλε αίτηση με αρ.πρωτ. 6761/17-6-2010 προκειμένου να 
γίνει μείωση του ποσού χρέωσης ανταποδοτικών τελών άρδευσης από 304,29€ (23 χ 
13,23) στο ορθό 105,84€ (8χ13,23), η οποία όμως δεν εξετάστηκε από την επιτροπή 
επίλυσης φορολογικών διαφορών. 
 Η ανωτέρω κατά την καλλιεργητική περίοδο του έτους 2006 έκανε χρήση του 
αρδευτικού δικτύου για συνολική έκταση οκτώ (8) στρεμμάτων, ενώ εκ παραδρομής 
στον ΧΚ 44 χρεώθηκε είκοσι τρία (23) στρέμματα. 
 Κατόπιν των παραπάνω παρακαλείται η Οικονομική Επιτροπή όπως 
αποφασίσει για τη μείωση του ποσού χρέωσης. 

 
Και κάλεσε την επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 



Πρόεδρος: Προτείνω να αναβάλουμε τη συζήτηση του θέματος αυτού, προκειμένου η 
Προϊσταμένη της Δ.Ε. Απ. Παύλου Βασιλική Κυριακοπούλου να μας δώσει 
πρόσθετες πληροφορίες για την υπόθεση αυτή. 
Συμφωνείτε με την αναβολή της συζήτησης του θέματος αυτού;  
Μέλη: Ναι. 

Η Ο.Ε. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 
 

1. Το από 30-9-2011 εισηγητικό της Προϊσταμένης της Δ.Ε. Απ. Παύλου 
Βασιλικής Κυριακοπούλου. 

2. Τις διατάξεις του αρ. 72 του Ν.3852/2010 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος «Έγκριση ή μη 
ποσού χρέωσης ανταποδοτικών τελών άρδευσης» 

 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό        405/2011 

.................................................................…………………….………………………............................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 1. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 2. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΙΔΗΣ 

ΕΛΙΣΑΒΕΤ ΑΡΧΟΝΤΑΚΗ - ΓΕΩΡΓΙΟΥ 3. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΕΣΤΟΡΟΠΟΥΛΟΣ 
 4. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΔΑΣΚΑΛΟΣ 
 5. ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΙΟΥΝΤΑΣ 
 6. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ 
 7. ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ  
  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-10-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


